

Major sightseeing attractions 主要景點

These major sightseeing attractions will have changes to opening hours during the National Day Golden Week (1–7 October 2024).

十一黃金週期間主要景點開放時間將有所變更（2024年10月1日至10月7日）。

Attraction 景點	1 October (Tuesday) 10月1日 (星期二)	2 October (Wednesday) 10月2日 (星期三)	3 October (Thursday) 10月3日 (星期四)	4 October (Friday) 10月4日 (星期五)	5 October (Saturday) 10月5日 (星期六)	6 October (Sunday) 10月6日 (星期日)	7 October (Monday) 10月7日 (星期一)
Hong Kong Island 香港島							
Hong Kong Observation Wheel 香港摩天輪	11am – 11pm (Final ride at 10:30pm) 上午 11:00 至晚上 11:00 (最後登車時間為晚上 10:30)						
<u>Ocean Park Hong Kong</u> <u>海洋公園</u>	10am – 7pm 上午 10:00 至晚上 7:00						
<u>Water World Ocean Park</u> <u>海洋公園水上樂園</u>	10am – 6pm 上午 10:00 至 下午 6:00	Closed 休園	10am – 5pm 上午 10:00 至下午 5:00	10am – 6pm 上午 10:00 至下午 6:00	10am – 5pm 上午 10:00 至 下午 5:00		

Note 注意：

The information in this document is for reference only and is subject to change without prior notice. Please check with the respective attractions for the most up-to-date information.

While the Hong Kong Tourism Board (HKTb) has made every effort to ensure the accuracy of this document, HKTb accepts no responsibility for the suitability of third-party products and services, any obsolescence, errors or omissions contained therein.

本文件的資訊只供參考，如有任何更改，恕不作另行通知。市民及旅客請自行留意各景點、公共交通及商戶發布的最新消息或變更。

香港旅遊發展局盡量確保資訊準確，但在任何情況下，本局對本文件中提及的任何第三者產品或服務，以及任何缺陷、錯誤、遺漏概不負責。

Attraction 景點	1 October (Tuesday) 10月1日 (星期二)	2 October (Wednesday) 10月2日 (星期三)	3 October (Thursday) 10月3日 (星期四)	4 October (Friday) 10月4日 (星期五)	5 October (Saturday) 10月5日 (星期六)	6 October (Sunday) 10月6日 (星期日)	7 October (Monday) 10月7日 (星期一)	
Kowloon 九龍								
<u>West Kowloon Cultural District</u> 西九文化區	<u>Hong Kong Palace Museum</u> 香港故宮文化博物館	9am – 4pm 上午 9:00 至 下午 4:00	10am – 8pm 上午 10:00 至晚上 8:00					
	<u>M+</u> (Galleries) (展廳)	10am – 6pm 上午 10:00 至下午 6:00		10am – 6pm and *7pm – 12am 上午 10:00 至 下午 6:00 及 *晚上 7:00 至 午夜 12:00	10am – 6pm 上午 10:00 至下午 6:00		Closed 休館	
	Last admission time is 30 minutes before closing 最後入場時間為閉館前 30 分鐘							
* ‘M+ at Night: Couture Rhapsody’ will be held from 7pm to 12am. Separate tickets are required for this event. * 「M+夜不同：藝裳共奏」將於當日晚上 7:00 至午夜 12:00 舉行。訪客需要另行購票進場。								

Note 注意：

The information in this document is for reference only and is subject to change without prior notice. Please check with the respective attractions for the most up-to-date information.

While the Hong Kong Tourism Board (HKTB) has made every effort to ensure the accuracy of this document, HKTB accepts no responsibility for the suitability of third-party products and services, any obsolescence, errors or omissions contained therein.

本文件的資訊只供參考，如有任何更改，恕不作另行通知。市民及旅客請自行留意各景點、公共交通及商戶發布的最新消息或變更。

香港旅遊發展局盡量確保資訊準確，但在任何情況下，本局對本文件中提及的任何第三者產品或服務，以及任何缺陷、錯誤、遺漏概不負責。

Attraction 景點	1 October (Tuesday) 10月1日 (星期二)	2 October (Wednesday) 10月2日 (星期三)	3 October (Thursday) 10月3日 (星期四)	4 October (Friday) 10月4日 (星期五)	5 October (Saturday) 10月5日 (星期六)	6 October (Sunday) 10月6日 (星期日)	7 October (Monday) 10月7日 (星期一)
Kowloon 九龍							
<u>sky100 Hong Kong Observation Deck</u> 天際 100 香港觀景台	10am – 5:30pm and *7pm – 10pm 上午 10:00 至 下午 5:30 及 *晚上 7:00 至 晚上 10:00		10am – 8:30pm (Last entry 8pm) 上午 10:00 至晚上 8:30 (最後入場時間為晚上 8:00)				
	*Last entry 8:45pm. Only for visitors with a fireworks session ticket. *最後入場時間為晚上 8:45，只接受持有煙花時段門票訪客入場。						
<u>Sik Sik Yuen Wong Tai Sin Temple</u> 嗇色園黃大仙祠	Open as usual 如常開放						
New Territories 新界							
<u>Hong Kong Disneyland</u> 香港迪士尼樂園	10am – 9pm 上午 10:00 至晚上 9:00					10:30am – 8:30pm 上午 10:30 至晚上 8:30	
<u>Hong Kong Wetland Park</u> 香港濕地公園	10am – 5pm 上午 10:00 至下午 5:00						

Note 注意：

The information in this document is for reference only and is subject to change without prior notice. Please check with the respective attractions for the most up-to-date information.

While the Hong Kong Tourism Board (HKTB) has made every effort to ensure the accuracy of this document, HKTB accepts no responsibility for the suitability of third-party products and services, any obsolescence, errors or omissions contained therein.

本文件的資訊只供參考，如有任何更改，恕不作另行通知。市民及旅客請自行留意各景點、公共交通及商戶發布的最新消息或變更。

香港旅遊發展局盡量確保資訊準確，但在任何情況下，本局對本文件中提及的任何第三者產品或服務，以及任何缺陷、錯誤、遺漏概不負責。

Attraction 景點	1 October (Tuesday) 10月1日 (星期二)	2 October (Wednesday) 10月2日 (星期三)	3 October (Thursday) 10月3日 (星期四)	4 October (Friday) 10月4日 (星期五)	5 October (Saturday) 10月5日 (星期六)	6 October (Sunday) 10月6日 (星期日)	7 October (Monday) 10月7日 (星期一)	
New Territories 新界								
<u>Po Lin Monastery, Lantau Island (Big Buddha)</u> 大嶼山寶蓮禪寺(天壇大佛)	Open as usual 如常開放							
<u>Ngong Ping 360</u> 昂坪 360	9am – 6:30pm 上午 9:00 至 下午 6:30	9am – 6:00pm 上午 9:00 至下午 6:00			9am – 6:30pm 上午 9:00 至下午 6:30		9am – 6pm 上午 9:00 至 下午 6:00	

Note 注意：

The information in this document is for reference only and is subject to change without prior notice. Please check with the respective attractions for the most up-to-date information.

While the Hong Kong Tourism Board (HKTB) has made every effort to ensure the accuracy of this document, HKTB accepts no responsibility for the suitability of third-party products and services, any obsolescence, errors or omissions contained therein.

本文件的資訊只供參考，如有任何更改，恕不作另行通知。市民及旅客請自行留意各景點、公共交通及商戶發布的最新消息或變更。

香港旅遊發展局盡量確保資訊準確，但在任何情況下，本局對本文件中提及的任何第三者產品或服務，以及任何缺陷、錯誤、遺漏概不負責。

These major sightseeing attractions should continue to operate as usual during the National Day Golden Week (1–7 October 2024), however, please check with the respective attractions for the most up-to-date information.

十一黃金週期間（2024年10月1日至10月7日）主要景點如常開放。請瀏覽各景點官方網站查看最新資訊。

Attraction 景點	Website 網站
Hong Kong Island 香港島	
Madame Tussauds Hong Kong 香港杜莎夫人蠟像館	https://www.madametussauds.com/hong-kong/en/ https://www.madametussauds.com/hong-kong/
Peak Tram/ The Peak Tower/ Sky Terrace 428 山頂纜車/凌霄閣/摩天台 428	https://www.thepeak.com.hk/en https://www.thepeak.com.hk/zh-hant
MONOPOLY Dreams 大富翁夢想世界	https://www.monopolydreams.com/hk/en/index.html https://www.monopolydreams.com/hk/tc/index.html
Kowloon 九龍	
Art Park 藝術公園	https://www.westkowloon.hk/en/artpark https://www.westkowloon.hk/tc/artpark
Xiqu Centre 戲曲中心	https://www.westkowloon.hk/en/xiqucentre https://www.westkowloon.hk/tc/xiqucentre
New Territories 新界	
Noah's Ark Hong Kong 香港挪亞方舟	https://www.noahsark.com.hk/eng/ https://www.noahsark.com.hk/tra/

Note 注意：

The information in this document is for reference only and is subject to change without prior notice. Please check with the respective attractions for the most up-to-date information.

While the Hong Kong Tourism Board (HKTB) has made every effort to ensure the accuracy of this document, HKTB accepts no responsibility for the suitability of third-party products and services, any obsolescence, errors or omissions contained therein.

本文件的資訊只供參考，如有任何更改，恕不作另行通知。市民及旅客請自行留意各景點、公共交通及商戶發布的最新消息或變更。

香港旅遊發展局盡量確保資訊準確，但在任何情況下，本局對本文件中提及的任何第三者產品或服務，以及任何缺陷、錯誤、遺漏概不負責。

Museums and Art Venues 博物館及藝術場地	Website 網站
Leisure and Culture Services Department venues 康文署博物館	https://www.lcsd.gov.hk/en/facilities/facilitieslist/museums/lcsdmuseums.html https://www.lcsd.gov.hk/tc/facilities/facilitieslist/museums/lcsdmuseums.html

Note 注意：

The information in this document is for reference only and is subject to change without prior notice. Please check with the respective attractions for the most up-to-date information.

While the Hong Kong Tourism Board (HKTB) has made every effort to ensure the accuracy of this document, HKTB accepts no responsibility for the suitability of third-party products and services, any obsolescence, errors or omissions contained therein.

本文件的資訊只供參考，如有任何更改，恕不作另行通知。市民及旅客請自行留意各景點、公共交通及商戶發布的最新消息或變更。

香港旅遊發展局盡量確保資訊準確，但在任何情況下，本局對本文件中提及的任何第三者產品或服務，以及任何缺陷、錯誤、遺漏概不負責。